
 
Ahoj všem zástupcům klubů, sdruženým v ČABVK,  
  
    V roce 2020 byl na legislativní úrovni nadřazených orgánů ČVS (Správní rada a Výbor ČVS) dokončen 
demokratizační proces v beachvolejbalu. 
 
    Na tomto procesu změny v řízení beachvolejbalu v rámci asociací (ABV a ČABVK) pracovala ČABVK 
od roku 2015.  
 
    Proces to byl dlouhý, náročný ale konzistentní a jasně definovaný. Beachvolejbal se dostává ve svém 
řízení do rukou těch, kteří ho dělají, do rukou klubů. Jen kluby jsou základem Českého volejbalu. Jsou 
to kluby, které vychovávají dětí, podílí se na vzdělávání trenérů a organizují nebo řídí soutěže 
beachvolejbalu na krajské i celostátní úrovní.   
 
   Usnesení V. Členské schůze ČABVK v roce 2019 zavázalo nově zvolené vedení našeho spolku vynaložit 
veškeré úsilí na změnu volby orgánů beachvolejbalu v rámci ČVS. Usnesení I. Mimořádné schůze ČABVK 
v září 2020 zavázalo vedení ČABVK provést takové změny ve stanovách ČABVK, které pro dokončení 
legislativy nastavila SR ČVS a následně výbor ČVS.  
 
  Všechny úkoly jsme splnili. Na VI. Členské schůzi ČABVK, kterou završujeme volbou vedení ČABVK se 
promítne vůle všech původních a nových členů ČABVK zvolit se takové představitele beachvolejbalu, 
které bude samo chtít.      
  
  Beachvolejbal se výrazně mění. Jeho vliv ve všech orgánech ČVS je dnes násobně větší než v době, kdy 
byl řízen z vůle společných orgánů ČVS s absolutně dominantním vlivem zástupců indoorového 
volejbalu (volejbalu).    
  
  Beachvolejbal se stává hrdým partnerem volejbalu a je si vědom své pozice a síly. Programem nového 
vedení ČABVK (ABV) by měla být spolupráce a daleko vyšší míra provázanosti obou forem volejbalu, 
tedy volejbalu a beachvolejbalu.   
  
  
S díky všem za pomoc 
MUDr. Vít Mařík 
Předseda výboru ČABVK 
 


